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Jeéli Harcownik zablokuje pierwszy atak Wiezy oblezniczej,
uzywajqc sztonu wabia, czy Wieza obleznicza moze zaatakowaé
ponownie i usungé szton wedlug normalnych zasad? Tak.

Czy oddziat w Fortyfikacji (patrz rozszerzenie ,,Oblezenie”)
moze zostaé otruty? Tak.

Czy wzmocniony Skrytobéjca/Sabotazysta moze otrué Biskupa
(patrz rozszerzenie ,,Szlachta”)? Tak.

Czy niewzmocniony Skrytobéjca/Sabotazysta moze otrué
Rycerza? Tak.

Kiedy jeden z oddzialéw Piechura na planszy zostat otruty, czy
mozna uzy¢ sztonu Piechura do wzmocnienia lub wykonania
manewru drugim oddziatem Piechura?

Tak, mozesz takze uzy¢ taktyki nieotrutego Piechura, aby wykonaé
manewr otrutym Piechurem.

Kiedy oba oddzialy Piechura sq otrute, czy wystarczy odrzucié
jeden szton Piechura, aby usungé znaczniki trucizny z obu
oddziatéw?

Tak. Jedyne kryterium to koniecznos$¢ odrzucenia jednego
pasujgcego sztonu.

Czy moge uzy¢ sztonu koronnego, aby wykonaé ruch otrutym
Gwardzistq (dzieki jego taktyce)? Tak.
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WAR ¢t CHCSC
ZMROK - ROZSZERZENIE

Rozszerzenie do gry ,War Chest” autorstwa Trevora Benjamina
i Davida Thompsona dla 2-4 graczy w wieku powyzej 14 lat.

ELEMENTY GRY
4 karty oddziatu

18 sztondéw oddziatu

2 znaczniki trucizny

2 sztony wabia

Rozszerzenie ,Zmrok” wprowadza do gry nowe elementy:
sztony wabia oraz znaczniki trucizny. Ponizej przedstawione sq

zasady tego rozszerzenia.

Szton wabia :

Znacznik
trucizny ]
Skrytobdjcy thl?:é:;k
Infiltratora Szton wabia Sabotazysty

Harcownika

ROZSTAWIENIE GRY

Dodaj do talii dodatkowe karty oddziatéw z tego rozszerzenia
podczas losowania oddziatéw na poczqtku gry.

Jesli wérdd dostepnych oddziatéw znalazt sie Skrytobdjca lub
Sabotazysta, dodaj odpowiednie znaczniki trucizny do puli wraz ze
sztonami danego oddziatu.

Jedli wérdd dostepnych oddziatéw znalazt sie Infiltrator lub
Harcownik, dodaj odpowiednie sztony wabia do puli wraz ze
sztonami danego oddziatu.

Rozstawienia inspirowane SEYNNYMI BITWAMI mozna znalezé na
naszej stronie: Luckyduckgames.com/pl
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JAK UZYWAC NINIEJSZEGO ROZSZERZENIA

Znaczniki trucizny

¢ Dwa nowe oddziaty, Skrytobéjca oraz Sabotazysta, dysponujq

taktykgq, dzieki ktérej mogq otrué oddziat przeciwnika,
ograniczajqc jego akcje.

Podczas rozstawienia gry umiesé znacznik trucizny danego
oddziatu na jego karcie.

Kiedy taktyka oddziatu pozwala mu wykonaé akcje otrucia,
wez jego znacznik trucizny i umies$é na otrutym oddziale
przeciwnika. Jesli znacznik trucizny znajduje sig juz na innym
oddziale, przetéz go na wtasnie otruty oddziat. Poprzedni
oddziat nie jest juz otruty.

Jesli oddziat jest otruty, nie mozesz wykonaé nim
wzmochienia ani manewru (ruch, atak, kontrola, taktyka)
wymagajqcego odrzucenia odkrytego sztonu. Mozesz jednak
wykonaé manewr lub wzmocnienie otrutego oddziatu za
pomocq akcji innego oddziatu (np. atak taktykg Marszatka)
lub tez dekretami z rozszerzenia ,Szlachta” (np. ruch

z dekretu Marsz lub rozstawianie z dekretu Rozwiniecie).
Atrybuty i restrykcje oddziatéw otrutych nadal sq aktywne.
Na przyktad otruty Rycerz nadal moze byé atakowany tylko
przez wzmocniony oddziat. Otruty Najemnik moze wykonaé
manewr, gdy zostat zrekrutowany, a otruty Szermierz

moze wykona¢ ruch po wykonaniu ataku z uzyciem taktyki

Marszatka itd.

Aby odtrué otruty oddziat, nalezy odrzucié odkryty szton
tego oddziatu z reki. Usun znacznik trucizny z oddziatu

i potdz go z powrotem na odpowiedniej karcie oddziatu
zatruwajgcego. Odtruwanie nie jest manewrem, nie aktywuje
wiec atrybutu (np. Berserkera).

Kiedy otruty oddziat zostaje zniszczony, znacznik trucizny
wraca na odpowiedniq karte oddziatu zatruwajgcego.

Sztony wabia

¢ Dwa nowe oddziaty, Harcownik oraz Infiltrator, majq

atrybuty, dzieki ktérym sq w stanie zmylié przeciwnika,
umieszczajqc szton wabia w stosie jego odrzuconych sztondw.

@ Dodczas rozstawienia gry umiesé szton wabia obok karty

odpowiedniego oddziatu oraz reszty puli jego sztondw.

¢ Jesli atrybut oddziatu pozwala na wykonanie zmylenia
przeciwnika, wez szton wabia lezgcy obok karty oddziatu
iumie$é go odkrytego w stosie sztonédw odrzuconych
przeciwnika. Jesli szton wabia znajduje sie juz w woreczkuy,
na rece lub w stosie sztondw odrzuconych danego
przeciwnika, nic sie nie dzieje. Nie mozna rekrutowad
kolejnych sztonéw wabia.

@ Przeciwnik moze usunqé szton wabia, wykonujqc akeje
zagrania go odkrytego z reki. Umieszcza wtedy szton wabia
przy karcie oddziaty, do ktérego nalezat. Przeciwnik moze
réwniez uzy¢ sztonu wabia do akgji odrzucenia zakrytego
sztonu (przejecie inicjatywy, rekrutacja, spasowanie). Nie
moze jednak uzyé sztonu wabia do akcji rozmieszczania
(wzmocnienie lub rozstawienie), manewru, odtruwania

(patrz wyzej) oraz proklamacji (patrz rozszerzenie ,Szlachta”).

NAJCZEéCIEJ ZADAWANE PYTANIA

Co sie dzieje, kiedy wykonam Infiltratorem akcje kontroli,

a jego szton wabia znajduje sie juz u przeciwnika?

Jesli sztonu wabia nie ma obok karty Infiltratora, jego atrybut
nie aktywuje sie.

Czy atrybut Infiltratora aktywuje sie, kiedy uzyje jego taktyki,

by przejg¢ kontrole nad pozycjq przeciwnika?

Tak. Atrybut Infiltratora zostaje aktywowany, kiedy przejmuje
on kontrole nad dowolng pozycjq (neutralng lub przeciwnika).
Ograniczenie do pozycji przeciwnika dotyczy tylko taktyki
Infiltratora, a atrybut aktywuje sie w obu przypadkach.

Jesli Skrytobéjca zaatakuje otrutego Pikiniera, usuwajgc swéj
ostatni szton z uwagi na atrybut Pikiniera, czy Pikinier nadal
traci szton z puli? Tak.

Co sie dzieje, kiedy Skrytobéjca zaatakuje otruty oddzial,
ktéry nie ma juz zadnych sztonéw w puli?
Jego atrybut nie aktywuije sie.

Co sie dzieje, kiedy Harcownik zostanie zaatakowany, a jego
sztonu wabia nie ma obok jego karty?

Atrybut Harcownika nie aktywuje sie (atak na oddziat
Harcownika odbywa sie wedtug normalnych zasad).

Czy efekty ,,po tym, jak zaatakujesz” takich kart jak Kaptan-
-Wojownik czy Skrytobéjca dziatajq, gdy ich atak zostanie
wzablokowany” sztonem wabia Harcownika? Tak.

o/
A

o o o o o o o o o o o o o o o DN
e Ve e e Ve 7~ e Ve e Ve e = Ve e 7~ e e Ve e 7~ Ve e

S

%
LR

\/./"
Y




